

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

SR.16/4/Corr.1
27 June 1960

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Sixteenth Session

SUMMARY RECORD OF THE FOURTH MEETING

Corrigendum

Pages 32 and 33

- (a) In the eighth and ninth lines of Mr. JARDINE's statement delete the words "The problems of international trade were fairly intractable" and replace by: "The problems of international trade in agriculture were intractable".
- (b) In the fifteenth line of Mr. JARDINE's statement delete the words "it might prove possible to make a census which everyone would accept as valid" and replace by: "it might prove possible to make assessments which everyone would accept as valid".

PARTIES CONTRACTANTES
Seizième session

COMPTE RENDU DE LA QUATRIEME SEANCE

Corrigendum

Pages 34 et 35

- a) A la neuvième ligne de la déclaration de M. JARDINE, supprimer les mots "les problèmes concernant les échanges internationaux sont quasi insolubles" et les remplacer par: "les problèmes du commerce international des produits agricoles sont insolubles".
- b) Aux seizième et dix-septième lignes de la déclaration de M. Jardine, supprimer les mots: "Il sera sans doute possible de faire un recensement dont chacun reconnaîtrait la valeur" et les remplacer par: "Peut-être pourrait-on faire des évaluations qui s'imposeraient à tous".